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Abstract (en)
2.1. An inner wrapping (12) of the soft-type packet is provided with an aid to opening and removal. In the region of an end wall (15), a longitudinal
flap (16) is folded out from the region of the end wall (15). The other longitudinal flap (17) serves as a closure flap for a removal aperture (24) formed
in the central region of the end wall (15). <??>2.2. The removal aperture (24) is enlarged in that parts of lateral flaps (20, 21) can be moved into the
opening position with the longitudinal flaps (17). <??>2.3. The inner wrapping (12) is furthermore provided with a removal aid acting in the region of
the removal aperture (24), specifically a lifting strip (44) formed by the inner wrapping (12). <IMAGE>

Abstract (de)
2.1. Eine Innenumhüllung (12) der Weichbecher-Packung ist mit einer Öffnungs- und Entnahmehilfe versehen. Im Bereich einer Stirnwand (15)
ist ein Längslappen (16) aus dem Bereich der Stirnwand (15) herausgefaltet. Der andere Längslappen (17) dient als Verschlußlappen für eine
im mittleren Bereich der Stirnwand (15) gebildete Entnahmeöffnung (24). 2.2. Die Entnahmeöffnung (24) ist dadurch vergrößert, daß Teile von
Seitenlappen (20, 21) mit dem Längslappen (17) in Öffnungsstellung bewegbar sind. 2.3. Die Innenumhüllung (12) ist weiterhin mit einer im Bereich
der Entnahmeöffnung (24) wirkenden Entnahmehilfe versehen, nämlich mit einem durch die Innenumhüllung (12) gebildeten Aushebestreifen (44).
<IMAGE>
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